
 

 Rozpoczęcie obrad o godz. 10 00                                                          

Zakończenie obrad o godz. 11 25 

 

     P R O T O K Ó Ł   Nr  XXXII/2006  

SESJI   RADY  GMINY  USTKA 

 
odbytej w dniu  25 stycznia 2006 r  w  sali sesyjnej  

URZĘDU  GMINY  USTKA 

 

                 Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Bogdan śabiński Gąsiorski 
otworzył  XXXII  obrady Sesji. Po powitaniu  radnych, Sołtysów, 
zaproszonych gości i pracowników Urzędu  Gminy,   oświadczył,  iŜ 
zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych spośród 15 
osobowego składu Rady , co stanowi kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji 
 
Radny nieobecny: Waldemar Gąsiorski . 
 
Rada Gminy uczciła minutą ciszy pamięć zmarłej  Pani Ewy Gąsiorskiej 
Ŝony Przewodniczącego Rady Gminy Ustka. 

 
 
Lista obecności  radnych stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 
Lista obecności  sołtysów stanowi zał. Nr 2 do protokołu 
Lista obecności gości zaproszonych stanowi zał. Nr 3 do protokołu 

 
 

Nawiązując do projektu porządku obrad przekazanego 
wcześniej wszystkim radnym , Wicep rzewodniczący Rady Gminy 
Bogdan śabiński   przedstawił porządek obrad , a następnie 
zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do proponowanego 
porządku obrad. 

 
 
Radny Andrzej Zawada 
- przed chwila otrzymaliśmy Oświadczenie Rady Gminy w spr. 

zmiany obwodu SP w Zaleskich.  Czy to oświadczenie będzie 

głosowane na dzisiejszej Sesji. 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
- wyjaśniam , Ŝe oświadczenie to będzie poddane głosowaniu w pkt. 9 

porządku obrad tj. Wolne wnioski i informacje. 
 
 

W związku z   brakiem   uwag do porządku obrad,  
Wicep rzewodniczący   Rady   Gminy  Bogdan śabiński 
poddał pod głosowanie proponowany  porządek obrad . 

 
 

Głosowało   - 13  
 
Za    - 10  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 
 

W wyniku przeprowadzonego g łosowania 
Wicep rzewodniczący Rady Gminy  stwierdził, iŜ  Rada 
Gminy większością głosów     przyjęła następujący   
 
 

 
Porządek obrad: 

 
1. Sprawy regulaminowe:  

  a/ otwarcie sesji  
b/ zatwierdzenie prawomocności obrad 
c/ zatwierdzenie porządku obrad 
d/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym 
oraz informacja z realizacji uchwał Rady Gminy za IV kwartał  
2005 r 

 
3. Sprawozdanie z realizacji zadań MG OPS w Ustce za okres od 01 

stycznia 2005 r do 31 grudnia 2005 r  
 

4. Interpelacje i zapytania.  
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5. Podjęcie uchwał  : 
 

a) w spr. regulaminu udzielania pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie 
Gminy Ustka  

 
b) w spr. uchwalenia regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie gminy Ustka  
 

c) w spr. Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2006  

 
d) w spr.  zasad dokonywania okresowych ocen 

kwalifikacyjnych pracowników mianowanych zatrudnion ych 
w Urzędzie Gminy Ustka 

 
e) w spr. wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat za 

przekształcenie prawa uŜytkowania  wieczystego w prawo 
własności nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Ustka  

 
6. Podjęcie uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia budŜetu 

gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie gminy na 2006 r  
 

7. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na rok 2006. 
 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 

9. Wolne wnioski i informacje.  
 

10. Zakończenie obrad. 
 
 
 

Następnie Wicep rzewodniczący Rady Gminy stwierdził, Ŝe 
do dnia dzisiejszego nie wpłynęły Ŝadne uwagi do protokołu z 
ostatniej Sesji w związku z tym poddał pod głosowanie : 
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Protokół  Nr XXXI/2005  Sesji  Rady  Gminy  Ustka  odbytej  w dniu 
23  grudnia  2005 r. 

 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 10  
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  3 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
przyjęła Protokół Nr XXXI/2005 z dnia  23 grudnia 200 5 r 

  
 

 
Ad. 2.  W dalszej części obrad Wicep rzewodniczący Rady udzielił 

głosu  Wójtowi Gminy , który przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie międzysesyjnym za okres od 24 
grudnia  200 5 r  do 24 stycznia 200 6 r 

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 4 do protokołu. 
 
  

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

   
 

 Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym tj. od dnia od  dnia 24 grudnia 200 5 r do 
24 stycznia 200 6 r 

 

Głosowało   - 13 
 

Za    - 11 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  1 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  

 
 

Następnie Pan Wójt przedstawił informację z realizacji uchwał 
Rady Gminy Ustka za okres od września 2005 r do grudnia 2005 r 
zgodnie z zał. Nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
 

W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pana  Wójta 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

   
 

INFORMACJĘ  WÓJTA Z  REALIZACJI  UCHWAŁ  RADY  
GMINY za okres od września 2005 r do grudnia 2005 r 

 
 

Głosowało   - 13 
 

Za    - 10 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów 
przyjęła sprawozdanie Wójta z działalności w okresie 
międzysesyjnym .  

 
 
Ad. 3. W dalszej części obrad Wiceprzewodniczący Rady udzielił 

głosu  Pani Alicji Roguszczak Kierownikowi MG OPS w 
Ustce  , która przedstawiła sprawozdanie z realizacji zadań 
Miejsko -Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce 
za okres od 01 stycznia 2005 r do 31 stycznia 2005 r z 
terenu gminy Ustka.  

 Treść sprawozdania stanowi zał. Nr 6 do protokołu. 
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W związku z brakiem zapytań kierowanych do Pani Kierownik  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy  poddał pod głosowanie: 

   
 

Sprawozdanie z realizacji zadań Miejsko-Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Ustce za okres od 01 
stycznia 2005 r do 31 stycznia 2005 r z terenu gmin y Ustka.  

 
 

Głosowało   - 13 
 

Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła 
w/w  sprawozdanie.  
  

 
 

Ad. 4. Interpelacje i zapytania.  
 
  W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
 
 
  Radny Bernard Lipczyński 

–  w związku z podwyŜką  wynagrodzenia udzieloną Panu Wójtowi  
na wniosek Przewodniczącego Rady Gminy chciałbym zadać Panu  

Wójtowi dwa pytania tj.  
1. dlaczego działając wbrew interesowi publicznemu nie wyegzekwował 

Pan od Firmy WALDEX z Objazdy kar umownych w kwocie 
1.304.079,040 zł za nieprzestrzeganie zapisów umowy pn. Budowa 
kanalizacji sanitarnej w gminie Ustka. Chodzi o zapis umowy z dnia 
12-11-2001 r § 7 pkt. 38. Ogólne warunki kontraktu na roboty 
budowlane Chodzi o zwolnienie (40 )  osób zatrudnionych przy 
budowie tego zadania 
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2.  w 2003 r była zerwana umowa na budowę  kanalizacji w gminie. W 
2004 r rozliczne było zadanie pn. budowa kanalizacji sanitarnej 
Zaleskie – etap I. Na  podstawie jakiej umowy  Firma WALDEX z 
Objazdy wykonywała i rozliczała roboty . Kiedy był ogłoszony 
przetarg, kto w tym przetargu uczestniczył. 

 
 

Stanisław Roskowiński Sołtys wsi MoŜdŜanowo 
1. - Panie Wójcie wystąpiłem do Pana z podaniem o umorzenie podatku i 

otrzymałem taką „krótką” odpowiedź liczącą  kilka stron. To się 
nadaje do prasy. 

 

 
Radna  Maria Drzazgowska 
1. – wystąpić do ZUW Słupsk o częstsze dokonywanie czyszczenia 

sieci wodociągowej z uwagi na rdzawe zabarwienie wody w 
Duninowie. 

  
  

 
Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

W kolejnym punkcie obrad Wiceprzewodniczący Rady Gminy 
przedstawił: 

 
 

- proj. uchwały w spr. regulaminu udzielania pomocy 
materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 
zamieszkałych na terenie Gminy Ustka 

 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 13 
  
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwa łę Nr XXXII/338/2006 stanowiącą zał. Nr 7 do 
niniejszego protokołu. 
 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchwalenia regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie gminy Ustka 
 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXII/339/2006 stanowiącą zał. Nr 8 do 
niniejszego protokołu. 
 
 

 
- proj. uchwały w spr. Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2006 
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski  
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXII/340/2006 stanowiącą zał. Nr 9 do 
niniejszego protokołu. 
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- proj. uchwały w spr.  zasad dokonywania okresowych 
ocen kwalifikacyjnych pracowników mianowanych 
zatrudnionych w Urzędzie Gminy Ustka 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego  Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 

W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie   podjęła 
Uchwałę Nr XXXII/341/2006 stanowiącą zał. Nr 10 do 
niniej szego protokołu. 
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- proj. uchwały w spr. wyraŜenia zgody na udzielenie 
bonifikaty od opłat za przekształcenie prawa uŜytkowania  
wieczystego w prawo własności nieruchomości 
stanowiących własność Gminy Ustka 
 
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 

 
 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 13 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  podjęła 
Uchwałę Nr XXXII/342/2006 stanowiącą zał. Nr 11 do 
niniejszego protokołu. 

 
 

 
Ad. 6. W kolejnym punkcie obrad Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy przedstawił: 
 

- proj.   uchwały  o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2006 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2006 r  
 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczących Komisji o 
przedstawienie opinii poszczególnych Komisji Rady Gminy. 

 
 
 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Krzysztof Matyjasik 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Wiesław Kurowski 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 

 
Przewodnicząca Komisji Edukacji Jadwiga Fudala 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie proj. uchwały 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Halina Lempek 
- Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w proj.  uchwały.  
 
 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński zwrócił się z 
zapytaniem czy są pytania do przedstawionego proj. uchwały 

   
 
W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymieniony  proj. uchwały 
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Głosowało   - 13 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  2 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła Uchwałę Nr XXXII/343/2006 stanowiącą zał. Nr 12 
do niniejszego protokołu. 

 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy ogłosił 20 min przerwę w obradach 
Rady tj. od godz. 10 45 do godz. 11 05. 

 
  Po przerwie Rada wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 

 
 

Ad. 7. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy na rok 2006. 
 
 

Obrady Rady opuściła radna Halina Lempek. 
 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński poddał 
pod głosowanie: 
 
 
- Plan Pracy Rady Gminy Ustka na rok 2006  
 

Głosowało   - 12 
 
Za    - 12 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy jednogłośnie  przyjęła 
Plan Pracy Rady Gminy Ustka  stanowiący zał. Nr 13 do 
niniejszego protokołu. 
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Ad. 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania . 
 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania udzielił Wójt 
Tomasz Wszółkowski 

 
 
  Na obrady Rady powróciła radna Halina Lempek. 
 
 
  Odpowiedź na zapytanie radnego Bernarda Lipczyńskiego 

–  w związku z podwyŜką  wynagrodzenia udzieloną Panu Wójtowi  na 

wniosek Przewodniczącego Rady Gminy chciałbym zadać Panu  

Wójtowi dwa pytania tj.  
1. dlaczego działając wbrew interesowi publicznemu nie wyegzekwował Pan 

od Firmy WALDEX z Objazdy kar umownych w kwocie 1.304.079,040 zł 
za nieprzestrzeganie zapisów umowy pn. Budowa kanalizacji sanitarnej w 
gminie Ustka. Chodzi o zapis umowy z dnia 12-11-2001 r § 7 pkt. 38. 
Ogólne warunki kontraktu na roboty budowlane Chodzi o zwolnienie (40 )  
osób zatrudnionych przy budowie tego zadania 

 
2. w 2003 r była zerwana umowa na budowę  kanalizacji w gminie. W 2004 r 

rozliczne było zadanie pn. budowa kanalizacji sanitarnej Zaleskie – etap I. 
Na  podstawie jakiej umowy  Firma WALDEX z Objazdy wykonywała i 
rozliczała roboty . Kiedy był ogłoszony przetarg, kto w tym przetargu 
uczestniczył. 

 
Radny Lipczyński zgłosił interpelacje w zakresie oceny mojej 
pracy w kontekście udzielonej podwyŜki. Wyjaśniam, Ŝe ocena 
mojej pracy w uzasadnieniu uchwały, którą Rada podjęła 
dotyczyła  obecnej  kadencji, a szczególnie za pozytywny  wynik 
przeprowadzonej   kontroli przez NIK.   
W spr.  punktu 2 interpelacji złoŜył Pan do Urzędu odpowiednie 
dokumenty o podobnym pytaniu. Jest to interpelacja bezzasadna 
poniewaŜ nie ma obowiązku takiego by dyskutować i rozliczać z 
okresu, gdy nie był Pan radnym. Pan moŜe zadawać mi pytania w 
zakresie ostatniej  kadencji.  
JeŜeli w wyniku naszych działań jako inwestora odstąpiliśmy od 
realizacji umowy z uwagi na brak środków na realizację zadania 
pn. „budowa kanalizacji sanitarnej” to nie ma Ŝadnych podstaw  
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prawnych do egzekwowania  umowy w zakresie dalszego 
zatrudniania pracowników . Zapis umowy z dnia 12-11-2001 r § 7 
pkt. 38 dotyczył rękojmi na wykonane i odebrane roboty 
kanalizacyjne. W związku z odstąpieniem od umowy z winy 
inwestora  bezzasadnym by  było mieć roszczenia  do wykonawcy, 
aby zatrudniał dalej ludzi, którzy brali udział przy realizowaniu 
umowy pn. „budowa kanalizacji w gminie Ustka”, która została 
rozwiązana. 
 

 
Odpowiedź na zapytanie radnej   Mari i Drzazgowskiej 
1. – wystąpić do ZUW Słupsk o częstsze dokonywanie czyszczenia sieci 

wodociągowej z uwagi na rdzawe zabarwienie wody w Duninowie. 
  
 Przyjmuję wniosek i przekaŜe do realizacji przez ZUW 
Słupsk. 

 
 

Odpowiedź na zapytanie Stanisława Roskowińskiego Sołtysa wsi 
MoŜdŜanowo 
1. - Panie Wójcie wystąpiłem do Pana z podaniem o umorzenie podatku i 

otrzymałem taką „krótką” odpowiedź liczącą  kilka stron. To się nadaje do 
prasy. 

 

 
  W sprawie tej wypowie się Pani Skarbnik. 
 
 
  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 

- zwrócił się z zapytaniem czy radny B.Lipczyński jest 

usatysfakcjonowany z udzielonej odpowiedzi przez Pana Wójta 
 
Radny Bernard Lipczyński 
- nie jestem poniewaŜ odpowiedź jest nie na temat  

 
 
  Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
  - w związku z powyŜszym proszę o złoŜenie pisemnej interpelacji 
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  Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 

 -  umorzenie podatku jest decyzją uznaniową  i następuje zgodnie z 

ordynacją podatkową  . Umorzenie podatku jest instytucją wyjątkową 
i nie ma znaczenia nazwisko osoby wnoszącej podanie. .Decyzja musi 
być wydana  zgodne z ordynacją podatkową tj. o co wnosi podatnik , 
jakie ma argumenty oraz stanowisko Gminy i jakie jest 
rozstrzygnięcie sprawy . Decyzja taka moŜe liczyć nawet 10 stron 
zaleŜy od ustalenia faktów. Pan Sołtys ma prawo odwołać się od tej 

decyzji zgodnie z zawartym pouczeniem 
 
 
 
Ad. 9.      Wolne wnioski i informacje.  
 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan śabiński 
-  przedstawił informację dot. korespondencji przychodzącej do Biura 

Rady w okresie międzysesyjnym tj. 
 

1. W dniu 12 -01-2006 wpłynęło z Miejsko Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej sprawozdanie z realizacji 
zadań MG OPS w Ustce za okres od 01 stycznia 2005 r do 
31 grudnia 2005 r  z terenu gminy Ustka. 

 
Przedmiotowe sprawozdanie przekazałem wszystkim 
radnym.  

 
 

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy przedstawił : 
 
 

- Oświadczenie Rady Gminy Ustka z dnia 25 stycznia 2006 r 
w spr. zmiany obwodu Szkoły Podstawowej w Zaleskich 

 
 

W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie wyŜej wymienione oświadczenie. 
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Głosowało   - 13 
 
Za    - 11 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  2 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła oświadczenie zgodnie  zał. Nr 14 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Gminy Bogdan   
śabiński udzielił głosu Wiceprzewodniczącej Rady Gminy 
Halinie Lempek . 
 

 
 Halina Lempek Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Ustka 
 - odczytała  stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie nierzetelnego i 

tendencyjnego przedstawienia faktów przez telewizję POLSAT w 

nadawanych programach INTERWENCJA. 
 
 

W związku z brakiem  zapytań Wiceprzewodniczący Rady poddał pod 
głosowanie  

 
 
 

- Stanowisko Rady Gminy Ustka w sprawie nierzetelnego  i 
tendencyjnego przedstawienia faktów przez telewizję 
POLSAT w nadawanych programach INTERWENCJA.  

 

Głosowało   - 13 
 
Za    - 10 
Przeciw   -  3 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Rada Gminy większością głosów   
podjęła w/w stanowisko zgodnie  zał. Nr 15 do niniejszego 
protokołu. 

 
 

W imieniu samorządowej społeczności Gminy Ustka i 
swoim Wójt Gminy  złoŜył  Ŝyczenia i gratulacje  Pani 
Halinie Lempek Sołtysowi Sołectwa Objazda z okazji 
zwycięstwa i  zajęcia I miejsca w  ogłoszonym  przez 
„Głos Pomorza” Plebiscycie pt. „Sołtys Pomorza 
Środkowego 2005 roku” 

 

 
  

Ad. 10. Zakończenie obrad. 
 
 
 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Wicep rzewodniczący 

Rady Gminy o godz. 1 1 25  zamknął XXXII Sesję Rady Gminy 
Ustka.  

 
 
 Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 Protokołowała 
 
 GraŜyna Frankiewicz 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  


